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Pan 

Patryk Kaźmierczak 

Wiceprzewodniczący RM Inowrocławia 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Wiceprzewodniczącego z dnia 9 października 2020 r. 

dotyczącą zlecenia analiz prawnych mających na celu ustalenie czy sprzedaż nieruchomości Miasta 

Inowrocławia może zostać poprzedzona ustanowieniem „służebności parkowania”, uprzejmie 

informuję, że podtrzymujemy odpowiedź udzieloną 8 maja 2018 r. 

Wskazuję, że polskie prawo nie przewiduje „służebności parkowania” lub sprzedaży 

nieruchomości „pod warunkiem”. 

 

WOJCIECH PINIEWSKI 

Zastępca Prezydenta Miasta 

z up. Prezydenta Miasta 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Biuro Rady Miejskiej 

2. Wydział Organizacyjno-Administracyjny 

3. a/a 
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